

OK

沙田崇真中學  
學兄學姊輔導計劃通告

1819/009

為協助中一同學適應校園生活，本校輔導組將舉辦「學兄學姊輔導計劃」，安排一群有愛心、有耐性的高年級同學，約一星期一次為同學進行學校生活輔導，內容包括成長經驗的分享及功課解難，為期一年。此計劃名額為六十名，參加者須經甄選，獲取錄之同學應珍惜此難得機會，不得無故中途退出。

請於 17/9/2018 或以前回覆。若 台端經提示後仍沒有回覆，校方視 貴子弟不參加有關計劃，敬祈留意。

以上通告

中一家長



沙田崇真中學校長

梁潔妍

二零一八年九月十四日

回條(1819/009)

敬覆者：有關 貴校通告內容，敬悉。本人 \*同意 / 不同意 \*小兒 / 小女 參加「學兄學姊輔導計劃」。

(參加者請填寫下列兩項資料，不參加者不用填寫。)

1. 兄弟姊妹數目：兄 \_\_ 人， 姊 \_\_ 人，弟 \_\_ 人， 妹 \_\_ 人。

2. 參加此計劃的原因：\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

此覆

沙田崇真中學梁校長

家長簽署：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_

學 號：\_\_\_\_\_

二零一八年九月\_\_\_\_日

\* 請刪去不適用者

SHATIN TSUNG TSIN SECONDARY SCHOOL  
NOTICE TO PARENTS

1819/009

From: Miss LEUNG Kit Yin, Principal

Date: 14<sup>th</sup> September, 2018

Re: Invitation to participate in S.1 Peer Mentoring Scheme

In order to assist S.1 students in adapting themselves smoothly to the campus life, the school will organize a Peer Mentoring Scheme. The peer mentors are a group of caring and patient senior form students strictly screened by teachers. They will arrange weekly gatherings for your ward. The regular gatherings include experience sharing and assistance related to S.1 students' personal development and academic studies. As the programme will last for a year and the quota is only sixty, there will be a screening session for all the applicants. All the successful applicants have to show commitment to the programme and cannot withdraw without prior approval.

Please reply on or before 17/9/2018 . If parents do not reply after being reminded, their wards will be considered as not joining the scheme.



-----  
Reply Slip (1819/009)

To: Miss LEUNG Kit Yin, Principal

Date: \_\_\_\_\_

I am aware of the information given in your Notice to Parents. I \* agree / do not agree that my ward should join the S.1 Peer Mentoring Scheme.

( Only applicants should fill in the following items)

1. Number of siblings:

\_\_\_ Elder brother(s) , \_\_\_ Elder sister(s) , \_\_\_ Younger brother(s) , \_\_\_ Younger sister(s).

2. Reason(s) for joining the scheme: \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Student's Name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_

Student No.: \_\_\_\_\_

\*Please delete where inappropriate